
 
 

ІВАНО-ФРАНКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ПРОТОКОЛ 
засідання виконавчого комітету 

 
від 22.08.2018 року № 34 

м. Івано-Франківськ 
__________________________________________________________________ 

 
22.08.18р. 

Розпочато засідання о  15  год.   08  хв. 

Закінчено засідання о  15   год.  27  хв. 
 

Брали участь в засіданні члени виконавчого комітету: 
 
Р. Марцінків   - міський голова 
 
М. Вітенко   - перший заступник міського голови  
 
О. Кайда   - заступник міського голови  
 
Б. Білик   - заступник міського голови 
  
В. Сусаніна -заступник міського голови-начальник фінансового 

управління 
 
І. Шевчук   - керуючий справами виконавчого комітету міської  
        ради   
 
В. Войтик   - директор ТОВ «Агентство правових технологій» 
 
Д. Демків   - головний інженер ПП «Гірбуд» 
  
В. Дротянко  - начальник відділу патронатної служби 
 
Я. Зуб’як   - громадський діяч  
 
І. Криховецький -продекан економічного факультету Івано-

Франківського університету ім.Короля Галицького 
 
О. Петечел - доцент кафедри кримінального права Прикарпатсь- 
      кого національного університету ім. В. Стефаника  
 
С. Романюк заступник директора Будівельного підприємства 

«ЕСПО» 
 
Я. Яцишин    - директор ТзОВ «Будінвест» 

 
 

Відсутні: 
 
О.Савчук 
О.Левицький 
М.Сеньків    
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Присутні  на засіданні: 

 
 
М. Бойко   - начальник управління охорони здоров’я міської  
      ради 
 
Р.Галіпчак -начальник управління капітального  будівництва 

міськвиконкому 
 
А. Гіглюк   - заступник начальника управління транспорту та  
      зв’язку  міської ради 
 
І. Гриненько  - директор Департаменту комунальних ресурсів  
      міської ради 
 
М. Джус   - директор КП «Муніципальна інвестиційна  
        управляюча компанія»  
  
Б. Дмитрук    - заступник начальника управління економічного та  
      інтеграційного розвитку виконавчого комітету 
      міської ради 
 
Б. Заяць  - головний спеціаліст відділу генерального плану  
        міста Департаменту містобудування, архітектури та  
      культурної спадщини міської ради 
 
Н.Кедик - директор Департаменту правової  політики міської      

ради 
 
О. Кошик    - директор Департаменту містобудування, архітек- 
      тури та культурної спадщини міської ради 
 
С. Лосюк   - заступник директора Департаменту містобудуван- 
      ня, архітектури та культурної спадщини міської 
      ради 
 
Л. Никорак   - заступник директора Департаменту культури 
      міської ради 
 
В. Семанюк   - директор департаменту соціальної політики 
      виконкому міської ради 
 
З. Сливка    - начальник служби у справах дітей міської ради 
 
М. Смушак   - директор Департаменту житлової, комунальної  
      політики та благоустрою міської ради 
 
Г.Шайбан  - завідувач сектора з протокольної роботи    

загального відділу міської ради  
 
 
представники ЗМІ, громадськості міста. 
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ЗАТВЕРДЖЕННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
 
 
1. Включити в порядок денний: 
  
 Про видачу дозволів (ордерів) на порушення об’єктів 

благоустрою на території міста  
 

Результати голосування по даному питанню: 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
  
 

   Про демонтаж тимчасових споруд 
     
 Результати голосування по даному питанню: 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
 Про виділення коштів  
 

Результати голосування по даному питанню: 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
  
 Про внесення на розгляд сесії міської ради проекту 

рішення «Про звільнення та зменшення сплати 
пайової участі замовників  будівництва у створенні і 
розвитку інженерно-транспортної та соціальної 
інфраструктури міста» 

 
Результати голосування по даному питанню: 

    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
   
   

Про погодження договорів про пайову участь 
замовників будівництва у створенні і розвитку 
інженерно-транспортної та соціальної 
інфраструктури міста 
 
Результати голосування по даному питанню: 

    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
 Про оренду об’єктів комунальної власності 

територіальної громади міста Івано-Франківська 
  

Результати голосування по даному питанню: 
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    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
  
  
2. Голосування за  порядок денний в цілому: 
     
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає. 

 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
 
1. СЛУХАЛИ: Про вручення сертифікатів шкільного приладдя  
 
Доповідав:   В.Семанюк – директор департаменту соціальної  
    політики виконкому міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 900 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
 
 
2. СЛУХАЛИ: Про надання щомісячних матеріальних допомог  
 
Доповідав: В.Семанюк  
Виступив:   Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 901 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14  
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
 
 
3. СЛУХАЛИ:   Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Доповідав: В.Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 902 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
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4. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги  
  
Доповідала:  М.Бойко – начальник управління охорони здоров’я 

міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 903 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
5. СЛУХАЛИ: Про надання Триндохіру Р.І. дозволу на поділ 

квартири  
   
Доповідав:  В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 904 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
6. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів 
 
Доповідав:   Л. Никорак – заступник директора Департаменту 
    культури міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 905 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
7. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів для відзначення Дня 

підприємця 
 
Доповідав:   Б.Дмитрук – заступник начальника управління  
  економічного та інтеграційного розвитку 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 906 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
8.  СЛУХАЛИ: Про розгляд питань органу опіки та піклування  
 
Доповідала: З. Сливка -начальник служби у справах дітей міської 
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 - 6 - 

Виступив:   Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 907 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
9. СЛУХАЛИ: Про встановлення порядку участі батькам у 

вихованні дітей 
 
Доповідала:  З. Сливка 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 908 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
10. СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на вчинення правочинів щодо 

належного дітям майна, в тому числі житла, право 
власності на яке або право користування яким вони 
мають  

 
Доповідала:   З. Сливка  
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 909 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
11. СЛУХАЛИ: Про проведення конкурсу на міському автобусному 

маршруті  
 
Доповідав:   А.Гіглюк – заступник начальника управління  
    транспорту та зв’язку міської ради 
 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 910 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін в рішення виконавчого комітету 

міської ради від 10.09.2015р. № 500 
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Доповідав: А..Гіглюк 
Виступив: Р.  Марцінків 
Вирішили:   рішення № 911 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
13. СЛУХАЛИ: .Про житлові питання  
 
Доповідав:   М.Смушак – директор Департаменту житлової,   
    комунальної політики та благоустрою міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 912 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
14. СЛУХАЛИ: Про постановку на облік громадян, які бажають 

отримати земельну ділянку для будівництва, 
обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель та споруд 

 
Доповідав:   М.Смушак    
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 913 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
15. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на приватизацію житлових 

приміщень у гуртожитку на вулиці О.Довженка, 14 
 
Доповідав:  М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 914 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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16. СЛУХАЛИ: Про створення комісії з прийняття у власність 
територіальної громади міста Івано-Франківська 
квартир МВС України 

 
 
Доповідав: М.Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 915 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
17. СЛУХАЛИ: Про передачу зовнішніх мереж  
 
Доповідав: М.Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 916 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
18. СЛУХАЛИ: Про демонтаж рекламних конструкцій та вивісок  
 
Доповідав: М.Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 917 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
19. СЛУХАЛИ: Про використання майна 
 
Доповідав: М.Смушак  
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 918 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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20. СЛУХАЛИ: Про видачу дозволів (ордерів) на порушення об’єктів 
благоустрою на території міста 

 
Доповідав: М.Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 919 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14  
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
21. СЛУХАЛИ: Про виконання ремонтних робіт  
 
Доповідав:  М.Джус – директор КП «Муніципальна інвестиційна  

     управляюча компанія» 
 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 920 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
22. СЛУХАЛИ: Про передачу на баланс проектно-кошторисної 

документації  
 
Доповідав:   Р.Галіпчак – начальник управління капітального  
 Будівництва міськвиконкому 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 921 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
23. СЛУХАЛИ:  . Про розміщення зовнішньої реклами 
 
Доповідав:   О.Кошик – директор Департаменту містобудування, 

   архітектури та культурної спадщини міської ради 
 
Виступив: Р. Марцінків  
Вирішили:   рішення № 922 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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24. СЛУХАЛИ: Про затвердження архітектурних типів тимчасових 
споруд у м. Івано-Франківську  

 
Доповідав:   О.Кошик 
Виступили: Р. Марцінків, О. Кайда Н.Луцик, М.Вітенко 
Вирішили:   рішення № 923 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 13  
    проти   - 1 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
25. СЛУХАЛИ: Про надання вихідних даних – містобудівних умов 

та обмежень  для проектування об’єкта будівництва  
 
Доповідав: О.Кошик 
Виступили: Р. Марцінків, О.Кайда  
Вирішили:   рішення № 924 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 
 
26. СЛУХАЛИ: Про демонтаж тимчасових споруд  
 
Доповідав: О.Кошик 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 925 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 
 
27. СЛУХАЛИ:   Про виділення коштів 
 
Доповідала:  В.Сусаніна – заступник міського голови – начальник 
    фінансового управління  
 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 926 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 
 
28. СЛУХАЛИ: Про внесення на розгляд сесії міської ради проекту 

рішення «Про звільнення та зменшення сплати 
пайової участі замовників  будівництва у створенні і 
розвитку інженерно-транспортної та соціальної 
інфраструктури міста» 
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Доповідала: В.Сусаніна 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 927 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 
 
29. СЛУХАЛИ: Про погодження договорів про пайову участь 

замовників будівництва у створенні і розвитку 
інженерно-транспортної та соціальної 
інфраструктури міста 

 
Доповідала: В.Сусаніна 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 928 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 
 
30. СЛУХАЛИ: Про оренду об’єктів комунальної власності 

територіальної громади міста Івано-Франківська 
 
Доповідав: І. Гриненько- директор Департаменту комунальних 

ресурсів міської ради 
 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 929 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 14 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 

Міський голова      Руслан Марцінків 

 

 

 

 

Керуючий справами виконавчого  

 комітету міської ради     Ігор Шевчук 


